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Aan het College,  

 Inleiding 

Naar aanleiding van de laatste commissievergadering waarin hvc en het warmtenet 

besproken werden werd gevraagd om onze vragen schriftelijk in te dienen. 

  

Vragen 

1. De woningen die nu worden aangesloten op het warmtenet, zijn voldoende 

geïsoleerd om op de lagere temperaturen van het warmtenet aangesloten te 

kunnen worden. Voor de oudere woningen uit de jaren 60, 70, 80 is dit een ander 

verhaal. Purmerend ervaart hier bijvoorbeeld al problemen mee. Hoe beoogt het 

college om te gaan met deze oudere woningen uit de jaren 60, 70, 80 en hun 

geschiktheid voor het warmtenet? 

2. Hoe staat het college tegenover het gebruik van biomassa om het warmtenet te 

voorzien? 

Conform artikel 55 RvO geeft de ondergetekende hierbij te kennen dat hij/zij een 

schriftelijk/ mondeling antwoord op bovenstaande vragen verlangt binnen dertig 

dagen na dagtekening.  

 

Lid van de Gemeenteraad Heerhugowaard 

Daniëlle Barhorst, GroenLinks Heerhugowaard 

 

Antwoord van het College 

1. De woningen die nu worden aangesloten op het warmtenet, zijn voldoende 

geïsoleerd om op de lagere temperaturen van het warmtenet aangesloten te kunnen 

worden. Voor de oudere woningen uit de jaren 60, 70, 80 is dit een ander verhaal. 

Purmerend ervaart hier bijvoorbeeld al problemen mee. Hoe beoogt het college om te 

gaan met deze oudere woningen uit de jaren 60, 70, 80 en hun geschiktheid voor het 

warmtenet? 

 

Op dit moment wordt er gewerkt aan de Transitievisie Warmte, waarin per wijk wordt 

onderzocht wat de optimale duurzame warmtebron is. Deze visie wordt opgesteld op 

basis van de kaders die zijn vastgesteld in de LES. Het warmtenet van HVC kan 

zowel lage als hoge temperatuur warmte leveren. Voor oudere woningen zal 

hoogstwaarschijnlijk een hogere temperatuur warmte in combinatie met isolatie het 

meest optimale resultaat opleveren. Isolatie is ongeacht de warmtebron een ‘no-
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regret’ maatregel voor bijna alle woningen, waar ook op ingezet wordt middels 

communicatie en wijkaanpakken samen met Duurzaam Bouwloket. 

 

2. Hoe staat het college tegenover het gebruik van biomassa om het warmtenet te 

voorzien? 

 

Het is van belang om het warmtenet te voeden met een duurzame bron, HVC is zich 

hier ook van bewust en wij blijven als gemeente hierover in gesprek met hen. Er is 

landelijk discussie rondom biomassa. Echter, op dit moment is het onmisbaar in de 

energietransitie omdat het duurzame energie kan leveren als de zon niet schijnt of de 

wind niet waait. De discussie rondom afvalverbranding en biomassa zal ons inziens 

moeten leiden naar de benutting van geothermie, waarvoor potentie is binnen de 

gemeente Heerhugowaard. Hier blijven wij ons, gezamenlijk met onze partners, voor 

inzetten.  


